
 
ACTE  PLE EXTRAORDINARI  
DATA  8 D’ABRIL DE 2008 
HORA  9  DEL VESPRE  

  
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il�lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Gemma Perich Vidal 
- Mercè Vallès Corominas.  
- Mercé Carbonés Hernández 
- Lluís Manuel López Alarcón  
- José Antonio López Espinola 
- Montserrat Gatell Pérez 
 - Jordi Roman Clusella   
 - Francisco Centeno López 
 -  Gemma Ubasart González  
 - Jordi Permanyer Bellmunt 
- Oriol Papell Torras 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari  

  
   
1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
       l’acta de la sessió anterior.  
   
  2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       dels acords de la Junta de Govern 
 
  3.- Modificació puntual Pla General núm. 12:  
        memòria ambiental 
 
  4.- Ordenança circulació de quads 
 
  5.- Modificació plantilla i llocs de treball 
 
  6.- Escoles bressol: 
       6.1.- Acceptació d’ajut 
       6.2.- Sol.licitud nova escola 
 
  7.- Proposta sobre Foment de transport públic 
 
  8.- Suggeriments i preguntes 

- José Manuel Fernández  
   Interventor acctal   
     

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. 
President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  
     ANTERIOR  

   
 Els regidors es donen per assabentats del contingut de l’acta 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
     LOCAL. 
 

Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 151 del dia 22 de febrer 272 de 3 abril. Es dona 
compta també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en sessions del dia 25 de 
febrer, 3, 10, 17 i 31 de març  de 2008. 
La Corporació es donà per assabentada 
 

       3.- MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL NÚM. 12 MEMÒRIA AMBIENTAL 
 

ATÈS que L’objecte de la modificació puntual NÚM. 12 del Pla General és ajustar les 
localitzacions del sistema d’espais i lliures i d’equipaments amb un doble objectiu: 



- millorar l’ordenació urbanística del sistema d’espais lliures. 
- Situar els equipaments públics allò on són més necessaris per la població. 
- Augmentar la reserva de sòl destinat a equipament per a possibilitar la implantació d’un 

nou centre educatiu. 
Localitzacions on afecten els canvis són les següents: 

a) Torre Balada, solar comprés entre els carrers Carretera de Sentmenat, del Racó i de 
Caldes. 

b) Solar delimitat per carrer Prat de la Riba, ronda Llevant, i escola Sant Esteve 
c) Terreny en sòl no urbanització a la ronda Llevant llindant amb el pla parcial ampliació 

els Fruiters. 
      d) Terreny a Can Carner situat entre els carrers Rosa Leveroni, Josep M de Segarra, 
Gabriel Ferrater i vial en projecte. 
ATÈS que en data 7 de novembre de 2006, el Ple aprovà inicialment l’expedient. 
ATÈS que es donà la tramitació prevista en l’article 83 del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de 
juliol pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, pel que respecte a la 
tramitació de plans d’ordenació urbanística municipal, i el que disposa el seu Reglament que la 
desplega. 
ATÈS que per acord del Ple de 17 de maig de 2007 s’aprovà provisionalment la modificació 
puntual núm. 12 i es tramità l’expedient a la Direcció General d’Urbanisme per a la seva 
aprovació definitiva. 
ATÈS que un d’aquests terrenys inclosos en la modificació puntual, el de 6.000 m2 de la ronda 
de Llevant, per ser un sol actualment classificat de no urbanitzable, està subjecte al tràmit de 
l’avaluació de memòria ambiental de l’article 115 del Reglament que desplega la Llei 
d’Urbanisme, aprovat per Decret 305/2006, de 18 de juliol. 
ATÈS  que la Direcció General d’urbanisme retorna l’expedient, per entendre, que el tràmit de 
l’article 115 culmina amb l’informe exprés de la memòria  ambiental per part del Departament 
de Medi Ambient, i no és admissible l’expedient tramitat emparant-se amb el silenci positiu de 
l’informe. 
ATÈS que en data 26 de setembre de 2007, el Departament de Medi Ambient informe 
favorablement la modificació puntual del Pla General, requerint el compliment de dues 
prescripcions, que un cop resoltes, s’ha rebut la resolució de la Direcció de Serveis Territorials, 
de data 7 de març de 2008 que dona conformitat a la memòria ambiental de la modificació 
puntual núm. 12, que afecta el terreny de la Ronda de Llevant. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la memòria  ambiental de la modificació puntual núm. 12  del Pla 
d’Ordenació de Castellar, que considera l’aptitud ambiental de sol no urbanitzable de la ronda 
de Llevant, ratificant l’acord d’aprovació provisional del Ple del dia 17 de maig de 
2007. 
SEGON.- Traslladar l’expedient així tramitat a la Direcció General d’Urbanisme, per a la seva 
aprovació definitiva. 
Presenta la proposta el Sr. Aleix Canalis pel PSC, tot exposant que és l’aprovació de la 
memòria ambiental de la modificació del Pla General núm. 12. El 7 de novembre de 2006, el 
ple va aprovar inicialment l’expedient de modificació,  que consistia en uns canvis d’usos de 
les següents parcel�les; torre Balada, el solar comprés entre la carretera de Sentmenat, carrer 
del Racó i carrer Caldes; el solar limitat entre els carrers Prat de la Riba, ronda Llevant i escola 
Sant Esteve, un terreny en la urbanització ronda Llevant llindant amb el pla parcial de la 
urbanització els Fruiters i un terreny situat a Can Carner, entre els carrers Rosa Lleveroni, 
Josep M de Segarra, Gabriel Ferreter i un vial en projecte. El Ple de 17 de maig de 2007, va 
aprovar provisionalment la modificació i es tramità a la Direcció General d’Urbanisme per la 
seva aprovació definitiva, tenint en compte que un dels solars que es canviava el seu ús i que 
passava de zona  no urbanitzable a zona d’equipaments, era el terreny situat a la ronda 
Llevant, de 6.000 m2, i com és preceptiu en un canvi de classificació és necessària la memòria 
ambiental, realitzada aquesta memòria, en data 7 de març de 2008, els Serveis Territorials del 
Departament de Medi Ambient de la Generalitat ens va transmetre el seu informe favorable . 
Així doncs i com un pas més d’aquesta tramitació es proposa l’aprovació de la memòria. 



En torn d’intervencions per CiU la Sra. Gemma Perich diu que fem uns canvis de sistemes 
lliures i d’equipaments i en tot cas amb aquesta incorporació esperem que es doni tràmit 
urgent per poder disposar d’una banda del solar en que properament hi pugui haver un segon 
CAP, en la zona del nucli antic, i també una zona d’equipament educatiu, com és la del costat 
del Sant Esteve. 
Pel grup de l’Altraveu, el Sr. Francesc Centeno, manifesta que donat que aquesta 
modificació també es refereix a altres espais, vol expressar el posicionament del seu grup 
sobre el que hi ha previst fer en aquests espais. Respecte a l’espai de torre Balada ens 
agradaria saber quins son els plans d’aquest govern respecte a la construcció d’una nova 
escola de música; l’anterior equip de govern es va comprometre amb l’AMPA de l’escola a la 
construcció d’aquest edifici al costat de l’actual, fins i tot vam presentar un pre-projecte amb 
la inclusió d’una partida pressupostària per la realització de l’estudi i projecte definitiu. Per 
això ara ens interessaria saber quines són les previsions d’aquest Govern respecte a aquest 
equipament sinó es fa en els terrenys annexos a l’actual escola. Respecte a l’espai del carrer 
Prat de la Riba, inclòs també en aquesta modificació, és de tots coneguda la intenció d’aquest 
govern de construir-hi la llar d’infants, el nou centre de recursos pedagògics, i la ubicació de la 
Regidoria d’Educació. Des del grup de l’Altraveu qüestionem seriosament la prioritat d’aquests 
dos equipaments, centre de recursos i Regidoria d’Educació, repeteixo, qüestionem la prioritat 
no la necessitat. Tenim l’escola de música  i la necessitat d’una nova ubicació de la Regidoria 
de Benestar Social, donada la precarietat coneguda per tots d’aquests equipaments. Sobretot 
ho qüestionem pels diners que ens constarà tot això, per una Regidoria com la d’Educació que 
no té l’atenció ciutadana que té la Regidoria de Benestar Social, i també ho qüestionem  en el 
tema del centre de recursos, on ni la Generalitat, ni els Ajuntaments els quals donarà serveis 
aquest centre, no invertiran diners per la seva construcció. Pel que fa a l’espai de Can Carner 
assenyalar l’absurda planificació que es va fer en el seu moment d’un espai, planificació 
semblant a la que es vol fer a Can Bages. 
Per acabar manifesta el vot favorable del seu grup per que la memòria ambiental pel que fa a 
l’espai de la ronda de Llevant, donat l’escàs marge que tenim en el tema d’espais per 
equipaments, conseqüència d’una  mala planificació.  
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer intervé manifestant el vot favorable del seu grup, i anuncià 
que en el punt 6.2 entraran més en detall sobre algun d’aquest espais. 
Per acabar el Sr. Alcalde intervé dient que segurament el debat sortirà en el punt 6.2,  amb 
la sol.licitud de la nova Escola Bressol, en qualsevol cas segur que coincidim amb l’absoluta 
prioritat que suposa el fet de modificar, arranjar, desplaçar o traslladar les actuals 
dependències de Serveis Socials, per poder donar una millor atenció. I pel que fa a les 
prioritats en política educativa, dir que cal tenir en compte una cosa que en el mon 
empresarial es diu cost oportunitat, i la veritat és que sens genera una bona oportunitat amb 
la creació d’aquesta nova escola Bressol, per tal de poder ubicar i desplaçar i també millorar 
alguna de les instal.lacions d’algunes Regidories, com Joventut o Esports.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

4.- ORDENANÇA REGULADORA DE LA CIRCULACIÓ DE QUADS I VEHICLES DE 
NATURALESA ANÀLOGA 
 

Vist el text de l’Ordenança reguladora de la circulació de quads, motos i vehicles de naturalesa 
anàloga en el terme municipal de Castellar del Vallès. 
Vist el parer de la Comissió d’Ordenances. 
Vistos els articles 49 i 22.2.d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local i 52.2.d) i 178 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel que s’aprova el text refós 
de la llei municipal i de règim local de Catalunya. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment l’ordenança reguladora de la circulació de quads, motos i 
vehicles de naturalesa anàloga en el terme municipal de Castellar del Vallès. 
SEGON.- Exposar al públic aquesta ordenança mitjançant anunci inserit al Butlletí Oficial de 
la Província durant el període de 3o dies, i si no hi ha al�legacions o suggeriments aquesta 



aprovació inicial esdevindrà definitiva. 
Defensa la proposta el Sr. Aleix Canalis, pel PSC tot dient que la creació d’aquesta 
ordenança neix d’una llarga reivindicació feta per propietaris forestals, ADF i entitats 
excursionistes i medi ambientalistes del municipi , que des de fa anys expressen la necessitat 
de regular d’alguna manera la circulació motoritzada de quads i vehicles similars pels camins 
municipals. Els objectius de la present ordenança són bàsics i clars, protegir per una banda els 
camins rurals del municipi per tal frenar l’erosió i el deteriorament accelerats pel pal pas de 
vehicles d’aquestes característiques, limitant la circulació de vehicles d’ús recreatiu i fent 
compatible el seu ús amb la protecció de vies essencials pel sector agrícola, ramader o forestal 
i amb la protecció d’elements culturals i paisatgístics del medi natural. 
Així l’Ordenança estableix l’obligatorietat de tots els vehicles que han de complir aquesta 
norma, ja siguin privats o de lloguer, obtinguin una llicència municipal per a la seva circulació. 
La concessió d’aquesta llicència tindrà una vigència d’un any, i autoritzarà la circulació per 
camins forestals on aquesta no estigui restringida de manera expressa. Per aquest motiu no es 
podrà circular camp a través ni fora de les pistes o camins delimitats a l’efecte. També queda 
restringida la circulació pels tallafocs, vies forestals, etc.. Val a dir que l’Ajuntament està 
col�locant la senyalització adequada per fer pública la prohibició de circular en determinats 
camins. 
L’ordenança recull, en general, les delimitacions establertes a la llei d’accés motoritzat al medi 
natural, com la prohibició de circular per pistes i camins d’amplada inferiot a quatre metres o 
la delimitació de la velocitat a 30 quilòmetres per hora. 
En torn d’intervencions la Sra. Gemma Perich per CiU exposa el vot favorable del seu grup i 
també diu que és un objectiu positiu, però moltes vegades la dificultat de portar a terme les 
ordenances acaba creant una certa frustració. El grup de CiU voldria fer una proposta que és 
que a partir de tots els titulars que demanin aquestes llicències per estar autoritzats per la 
seva circulació, d’alguna manera fomentar que participin en espais de debat en torn al medi 
natural i que al final d’alguna manera aconseguim crear una espècie d’associació, on ells 
mateixos siguin els que tinguin la implicació per vetllar que l’acompliment d’aquestes normes 
es faci.  
Per ERC el Sr. Oriol Papell intervé manifestant que el vot del seu grup també serà favorable, 
i dir que valorem positivament que es port aquesta ordenança al ple. 
En torn de replica el Sr. Aleix Canalis pel PSC, diu que comparteix el raonament expressats 
pel grup de CiU i som conscients de la dificultat que comporta fer el compliment d’una 
ordenança d’aquestes característiques, però creiem que tot i la seva dificultat de compliment, 
és necessari. Obviant que vèiem amb bons ulls la proposta feta d’intentar recollir via contactes 
de la gent que es treguin una llicència i intentar-los involucrar en el fòrum ambiental per així 
poder crear, en aquest sector, una sensibilització especial pel que fa a l’entorn, i fer-los  
còmplices d’aquesta iniciativa. 
Finalment el Sr. Alcalde  pren la paraula per dir que amb aquesta ordenança tindrem un 
instrument més per tal de millorar l’ús que se’n fa  del nostre entorn. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 5.- MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA I DE RELACIO DE LLOCS DE TREBALL. 
 
ATESA la conveniència de modificar l’estructura orgànica dels serveis municipals de Benestar 
Social i Salut Pública per adequar-la a les necessitats derivades de l’atribució als ens locals de 
noves competències en àmbits tals com l’atenció a les persones en situació de dependència o 
la protecció i la promoció de la salut, així com per a una millor prestació dels serveis als 
ciutadans, creant unes estructures organitzatives diferenciades per a cadascú d’aquests dos 
àmbits d’actuació i dotant-les dels llocs de treball amb la qualificació necessària. 
VISTOS els informes del gerent i de l’interventor. 
VIST l’article 52.2.j) del text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Aprovar la modificació 1/2008 de la plantilla de personal al servei de l’ajuntament, 
d’acord amb el detall següent: 



1. Personal funcionari 
 a) Places que s’amortitzen: 
  - Denominació de la plaça: Tècnic/a grau mitjà Salut 
    Escala: Administració especial     
    Subescala: Tècnica 
    Classe: tècnica diplomada 

   Número de places que s’amortitzen: 1 
    Grup i subgrup de classificació: grup A, subgrup A2 
 b) Places que es creen: 
 - Denominació de la plaça: Tècnic/a grau mitjà 
    Escala: Administració especial             
    Subescala: Tècnica 
    Classe: tècnica diplomada 

   Número de places que s’amortitzen: 1 
   Grup i subgrup de classificació: grup A, subgrup A2 

SEGON.- Aprovar la modificació 1/2008 de la relació de llocs de treball del personal al servei 
de l’ajuntament, d’acord amb el detall següent: 
1. Personal funcionari 
 a) Llocs de treball que s’amortitzen: 
  - Denominació del lloc: Tècnic/a de grau mitjà de Salut 
    Número de llocs que s’amortitzen: 1 
    Grup i subgrup de classificació: grup A, subgrup A2 
 b) Llocs de treball que es creen: 
 - Denominació del lloc: Cap d’unitat de Benestar Social 
    Enquadrament orgànic: Àrea Social / Unitat de Benestar Social 
    Requisits per a ocupar el lloc: Titulació del subgrup A2 
    Complement de destinació: Nivell 23 

   Complement específic: 854,34 EUR mensuals 
   Característiques essencials del lloc i funcions específiques: segons la 
   fitxa corresponent 

2. Personal laboral 
 a) Llocs de treball que s’amortitzen: 
  - Denominació del lloc: Cap d’àrea de Sanitat i Serveis Socials 
    Número de llocs que s’amortitzen: 1 
    Grup i subgrup de classificació: grup A, subgrup A1 
 b) Llocs de treball que es creen: 
 - Denominació del lloc: Cap d’unitat de Salut Pública 
    Enquadrament orgànic: Àrea Social / Unitat de Salut Pública 
    Requisits per a ocupar el lloc: Titulació del subgrup A1 
    Complement de destinació: Nivell 23 

   Complement específic: 854,34 EUR mensuals 
   Característiques essencials del lloc i funcions específiques: segons la 
   fitxa corresponent 

TERCER.- Aprovar les fitxes descriptives de les característiques essencials i les funcions 
específiques dels nous llocs de treball, que s’inclouen a l’expedient. 
Presenta la proposta el Sr. Oscar Lomas,  pel PSC, tot explicant que en l’organigrama actual 
de l’Ajuntament contempla l’existència d’una unitat de Benestar Social i Salut Pública dirigida 
per un Cap d’Unitat de Benestar Social i Salut Pública; així mateix adscrit a aquesta unitat 
existeix un lloc de treball de tècnic grau mitja de salut actualment vacant. L’evolució de les 
competències municipals en els àmbits dels serveis socials i de la promoció i la protecció de la 
salut, especialment a partir del desenvolupament de les polítiques de promoció, especialment 
a partir del desenvolupament de les polítiques de promoció de l’autonomia personal i la 
protecció a les persones en situació de dependència, en el cas dels serveis socials, i de totes 
les competències en el marc de la higiene i seguretat alimentària, el control dels animals 
domèstics i el control i seguretat sanitària de les aigües, en el cas de la salut pública, aconsella 



estructurar dos àmbits de treball diferenciats, separant la unitat administrativa actualment 
existent en dues noves unitats: la Unitat de Benestar Social i la Unitat de Salut Pública. 
Així mateix, i pel que es refereix a la relació de llocs de treball, la nova estructura orgànica 
planteja la necessitat de crear dos llocs diferenciats de cap de cadascuna de les dues unitats 
per a una millor eficàcia i eficiència dels serveis prestats a la ciutadania. 
La qualificació professional requerida a cadascú d’aquests dos llocs de cap d’unitat ha de venir 
en funció de les competències assignades a cada àmbit. 
Per això es proposa una modificació de les places i una modificació dels llocs de treball. Fins 
ara existeix en l’organigrama un tècnic superior psicòleg i un tècnic mig de salut que tenen 
relacionat com a llocs de treball, el psicòleg Cap de Benestar Social i Salut i el tècnic mig de 
salut tindrà en el seu lloc de treball les funcions de tècnic de salut. 
Amb aquesta reorganització es pretén tenir un Cap de Salut i un Cap de Benestar Social per 
així poder liderar les dues àrees. 
S’obra un torn d’intervencions per CiU la Sra. Gemma Perich intervé per dir que respecte a la 
proposta de modificació de la plantilla, s’ha fet de forma correcte, amb un expedient. Val a dir 
que és un canvi important, l’equip de govern canvi una organització de personal que fins ara 
tenia un Cap d’un departament gran, Benestar Social, amb 8 tècnic diplomats en Benestar 
Social i en diferents modalitats, i també alhora era Cap de Salut. En la  modificació que sens 
proposa és que el tècnic de Cap de Salut s’organitzarà ell mateix, i no li caldrà tanta 
transversalitat ja que no tindrà personal al seu abats. L’organització en dos departament no es 
dolenta, però trobem estrany que en els pressupostos i en la plantilla no es preveia que 
aquesta nova plaça s’executés aquest any. La justificació que sens dona és que hi ha noves 
feines, que aquest departament té un seguit d’obligacions que surten d’aquestes noves 
competències i de lleis i també de la Generalitat en matèria de salut, perquè fa delegacions als 
municipis sense cap diner a compte. Hem d’assenyalar que aquestes obligacions són les 
mateixes que fa uns mesos, així doncs no s’entén el què es justifica amb l’increment de feina 
s’ aquesta no ha canviat respecte a  la previsió de la plantilla i pressupostos del 2008. 
En definitiva la plantilla aprovada per vostès fa pocs mesos, ara la canvien, han previst una 
reorganització, també un augment de plantilla que era sobre un 19%, i al desconèixer les 
raons reals del canvi, la postura del grup que represento serà d’abstenció perquè no 
participem d’aquesta organització. 
La Sra. Gemma Ubasart per l’Altraveu es manifesta a favor d’aquesta modificació de 
personal que sens proposa  perquè creiem que pot ser positiu pel funcionament de les 
Regidores en qüestió i esperem que es pugui reforçar el treball en l’Àrea Social, que sempre ha 
estat una qüestió bastant precària en aquest Ajuntament. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  manifesta que la postura del seu grup serà l’abstenció, ja 
que és una reorganització interna per part de l’equip de govern i perquè no hi hem participat. 
No obstant no veiem malament la separació de la Unitat de Salut  de la de Benestar Social. El 
que si que notem és una certa improvisació, quan la plantilla fa només tres mesos que es va 
aprovar. Notem també incongruències, en el sentit que ja s’havia convocat una plaça de tècnic 
mig de Salut, i de cop i volta es suspenen aquestes proves i es fa aquesta modificació sense 
explicar la raó de tot plegat. Per això plana una pregunta de com s’estructurarà el consell 
sociosanitari. 
En torn de replica el Sr. Oscar Lomas pel PSC, explica que la modificació es realitza després 
d’analitzar el funcionament intern de la Regidoria, i tot i que temes com la Llei de dependència 
si que estaven en l’agenda per aplicar-se aquest any, en el moment d’implementar aquestes 
polítiques es veu la necessitat de tenir un tècnic especialitzat que lideri la implementació de les 
polítiques en aquest àmbit. I per últim comentar que si que aquesta persona serà el Cap de 
Salut tot i que tindrà el suport administratiu del personal de Benestar i Salut, però la 
diferencia és que abans tenien un tècnic mig a mitja jornada i ara tenim un tècnic superior a 
jornada sencera. 
Per CiU  la Sra. Montse Gatell reitera que el lloc de treball estava previst, però no el teníem. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 
 



Vots a favor:    DOTZE  (12) dels regidors del PSC i  Altraveu   
                    Vots en contra: CAP     (  0)    
                    Abstencions   :  NOU    (  9) dels regidors de CiU, ERC i regidor no adscrit  
 
 6.- ESCOLES BRESSOL: 
 
 El Sr. Alcalde proposa que la defensa de les dues propostes es faci de manera conjunta. 
 
           6.1.- ACCEPTACIÓ D’AJUT 
 
ATÈS que per acord de l’Ajuntament en Ple del dia 17 de maig de 2007, s’aprovà establir el 
servei de llars municipals. 
ATÈS que la Junta de Govern Local en data 1 d’octubre aprovà el conveni específic subscrit 
amb el Departament d’Educació per al desenvolupament d’una llar pública de titularitat 
municipal en l’edifici del Coral. 
ATÈS que per resolució del Departament d’Educació, del dia 20 de febrer de 2008, s’atorguen 
a les Corporacions Locals titulars de llars d’infants per als cursos 2006-2007 i 2007-2008, 
entre elles, l’Ajuntament de Castellar. 
ATÈS que aquesta resolució ha estat feta pública en el Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya del dia 4 de març de 2008. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Acceptar la subvenció atorgada pel Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, 
per a la minoració de quotes d’ensenyament de la Llar d’Infants “El Coral”, i per un import de 
127.800 €. 
La Sra. Antònia Pérez el PSC defensa la proposta i diu que es l’acceptació de la subvenció 
que sens ha atorgat, i que és per la posada en marxa de la municipalització de l’escola bressol 
“El Coral”, i que suposen 1.800 € per plaça  escolar. 
En torn d’intervencions per CiU la Sra. Montse Gatell  diu que el seu grup si que farà la 
defensa conjunta, i destaca que en aquest punt el sentit de vot és a favor. 
Per ERC  intervé el Sr. Oriol Papell  manifestant-se a favor d’aquest punt, i alhora se 
n’alegren que el resultat de les negociacions sigui l’haver passat de 700 € de subvenció per 
alumne a 1.800 €. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 6.2.-  SOL.LICITUD SUBVENCIÓ PER A UNA NOVA ESCOLA 
 
ATÈS que per Ordre del Departament d’Educació del dia 28 d’abril de 2006, s’obrí la 
convocatòria pública per a la concessió de subvencions per a la creació i la consolidació de 
places per a infants de zero a tres anys en llars d’infants municipals. 
ATÈS que l’Ordre ha estat feta pública en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya del 15 
de maig de 2006, i que en el cas d’obres en edifici de nova planta, l’activitat per assolir 
aquesta finalitat s’ha d’efectuar abans de l’1 de setembre de 2010. 
ATÈS que per Orde del Departament d’Ensenyament de data 3 d’octubre de 2007 s’ha 
prorrogat el període de sol.licitud fins el dia 31 de desembre de 2008. 
ATÈS que és d’interès del municipi participar en aquesta convocatòria. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Acollir-se a la convocatòria pública EDC/233/2006, amb la sol.licitud de construcció 
d’una escola bressol, en el terreny de propietat municipal entre el carrer Prat de la Riba i 
Ronda de Llevant. 
SEGON.- Aprovar el projecte bàsic, redactat pels Serveis Tècnics municipals; escola bressol, 
Regidoria d’Ensenyament i local de recursos pedagògics. 
TERCER.- Adoptar el compromís d’executar les obres de construcció d’aquesta escola bressol 
si es concedeix la subvenció sol�licitada. 
El punt segon es modifica i queda redactat de la següent manera: 



SEGON.- Modificar el projecte bàsic, redactat pels Serveis Tècnics municipals en el sentit de 
presentar a la convocatòria de subvenció el projecte bàsic només amb la inclusió de l’escola 
bressol, donant conformitat al projecte bàsic en aquella part que correspon a l’escola bressol. 
 
El Sr. Pepe González pel PSC, comenta que després de les comissions informatives aquest 
equip de govern va retirar  el punt sobre les possibles ubicacions de la 7ena escola. 
Entrant en la proposta explica que aquesta resposta respon al compromís de l’equip de govern 
de crear 200 places d’escola bressol, en aquest mandat, després de l’escola que he esmentat 
abans,  ens faltarà una altra escola que haurem de posar en marxa durant els trens anys que 
falten. Proposem acollir-nos a la convocatòria pública de subvencions de la Generalitat, que es 
compatible amb altres subvencions que puguin venir d’altres Administracions, per a la 
construcció d’una escola bressol en el triangle al costat de l’escola Sant Esteve, entre els 
carrers Prat de la Riba i ronda de Llevant. L’escola bressol es de 94 places, amb una línia de 0 
a 1 any, 2 línies de 1 a 2 anys  i tres línies de 2 a 3, i la subvenció por arribar fins a un màxim  
de 5.000 € per plaça, i pujaria un total de 470.000 € en total. En el mateix projecte bàsic 
incorporem uns locals addicional que han d’evolucionar i no afecten a la subvenció; locals que 
l’equip de govern té l’idea de situar en el futur les instal.lacions del centre de recursos 
pedagògics i la Regidoria d’Educació. El centre de recursos pedagògics està situat actualment 
en un local propietat municipal, en la planta superior de la ràdio municipal, l’ampliació de la 
zona gestionada per aquest centre amb més municipis de la comarca i la necessitat de l’espai 
que s’ha generat també amb l’ampliació de la redacció de la ràdio i l’actual, web, etc.. ens 
obliga a pensar en una alternativa a mig termini. Al mateix temps la dignificació d’algunes 
dependències municipals entre les que hi treballa un nombre important de persones i dona 
servei a molts ciutadans amb problemes, com és el cas de Benestar Social, Esports i Joventut, 
ens obligarà a fer alguns moviments de dependències, una de les quals podria ser Educació. 
De totes maneres aquesta part del projecte no esta definitivament tancant, així doncs la 
prioritat d’avui es aprovar el projecte bàsic i aprovar la convocatòria de subvenció per posar 
en marxa la nova construcció d’una escola bressol. 
S’obra un torn d’intervencions amb la Sra. Montse Gatell,  per CiU, tot dient que el vot del 
seu grup ha estat favorable a la rebuda d’aquesta subvenció pel funcionament de l’escola 
bressol pública “El Coral”, és un punt en que hi estem d’acord i també te ha veure amb el 
segon punt, que els tràmit pel reconeixement de la municipalització de l’escola pública el 
Coral, es van iniciar ja fa temps en el govern de CiU i Esquerra i per tant tot allò que tingui a 
veure amb les millores de la pròpia escola o en les millores del seu finançament tindrà sempre 
el nostre suport. 
La votació separada d’aquests dos punts ha estat perquè és un únic punt amb dos sub-punts, 
per la pròpia  naturalesa dels acords que es pretén prendre, no te res a veure acceptar un ajut 
pel funcionament de l’escola bressol amb aprovar la petició de subvenció d’una segona escola 
bressol i sobretot amb l’aprovació d’un projecte específic d’aquesta segona escola bressol 
pública.  
Volem incidir en aquest acord que diu, sol.licitud nova escola, si ens fixem en l’anunciat ningú 
estaria en desacord en demanar una subvenció per una nova escola si aquesta és necessària 
pel municipi, i en aquest cas ho és. L’anunciat no ens diu res més, però si l’acord que tenim, 
en primer lloc ens agradaria que no es portés al ple aquest punt que tracta de la construcció 
d’una futura escola bressol, i no perquè no hi estiguem d’acord en la construcció o en la 
necessitat, ja que en el govern de CiU i ERC, es va iniciar l’adhesió d’aquest Ajuntament al Pla 
de Llars d’Infants Públiques de la Generalitat de Catalunya, amb el compromís de generar un 
mínim de 135 places d’escola bressol pública en el nostre municipi, això d’avui és un pas més 
d’un camí iniciat ja fa molt de temps; però ens trobem en la circumstància que hem de votar 
sobre dos assumptes diferents; el primer que és donar suport a la petició de subvenció a la 
Generalitat de Catalunya per la construcció d’aquesta segona escola bressol i el segon que s’ha 
d’aprovar el projecte d’una escola bressol pública en un solar situat al costat del CEIP Sant 
Esteve, a més de la construcció d’un espai per ubicar-hi el centre de recursos pedagògics del 
departament d’Educació de la Generalitat i una nova Regidoria d’Educació, aquest segon sub 
punt és un acord imprescindible per demanar la subvenció, i nosaltres tenim diverses coses a 
dir: en comissió informativa vam demanar veure el projecte, malgrat que ja sens ha explicat 



que només és un projecte bàsic, creiem que el podem demanar i veure; també vam demanar 
la memòria valorada d’aquest projecte, i que se’ns expliques com serà el seu finançament, ja 
que sembla ser que la subvenció només serà per la construcció de l’escola bressol, no per fer 
una nova Regidoria d’Educació ni per un servei de la Generalitat com potrser un centre de 
recursos pedagògics. També  vam demanar que se’ns informés del cost de l’escola bressol 
separadament del cost dels altres dos equipaments, és a dir, si el projecte és un, el cost és un 
i nosaltres volem saber quan costa aquesta escola bressol, per tant després poder fer la 
valoració oportuna de la subvenció que eventualment rebrem.  
La conclusió és que hem vist la memòria valorada, però no sens ha facilitat cap altre 
informació ni documentació, per tant no coneixem el projecte. Per altra banda creiem que és 
discutible que un centre de recursos pedagògics l’hagi de finançar el nostre Ajuntament, ja que 
és un servei de la Generalitat i que donarà servei a altres municipis. I pel que fa al tema de la 
nova Regidoria d’Educació, no estem massa segurs de la seva necessitat i que a més afegeix 
un cost important a aquest projecte. Sempre es necessita més espai, però ser òptim fer ara 
aquesta previsió ara, junt amb un projecte que es barreja amb una segona escola bressol i un 
centre de recursos que no és nostre?. 
Per acabar unes curiositats, el termini de presentació de la sol.licitud de subvenció és el 
desembre de 2008, per tant hi ha temps; el solar que es pensa ocupar, encara ara, no té la 
condició d’equipament educatiu i és una zona verda; no tenim el projecte ni sencer ni segregat        
en els diferents serveis que contempla el propi projecte, per això hem demanar que s’ajornés 
la decisió d’aquest ple sobre aquest projecte i que sens faci partícips de tota la informació que 
ens fa falta per poder decidir el nostre vot, com que tot això s’ha demanat en junta de 
portaveus i s’ha denegar, el nostre grup no donarà suport a aquesta proposta i aclarint perquè 
no hi hagi malentesos que un cop aclarits tots aquests dubtes donarem sempre suport als 
tràmits per tenir a Castellar les places públiques d’escola bressol que siguin necessàries. 
Intervé per part de l’Altraveu el Sr. Francesc Centeno i exposa que tal i com ha exposat el 
grup de CiU, en el segon punt que es presenta a aprovació inclou tot un pack  que no ha 
aparegut en la comissió d’informació, i al grup de l’Altraveu li ha passat per alt. Nosaltres hi 
estem d’acord, però el que no volem és que ens enganyin, així doncs, si estem aprovant una 
subvenció per una nova escola bressol, i el tema és aquest que de retruc aprovem un projecte 
bàsic per aprovar la Regidoria d’Ensenyament i el local de recursos pedagògics, assumim la 
responsabilitat, i suggerim la retirada de la part d’aprovació del projecte bàsic perquè és cert 
que no l’hem vist i no té sentit que ho aprovem. 
El Sr. Jordi Permanyer  per ERC intervé per dir en el seu moment ja es va demanar la 
retirada d’aquest punt de l’ordre del dia pels dubtes que hi havia, hi ha una barreja de 
projectes, no estem en contra de l’escola bressol, ni de la subvenció, estem en contra de la 
barreja amb el projecte de la Regidoria d’Educació, que no fa falta, i el centre de recursos, 
amb l’agravant que el termini per demanar subvenció acaba el desembre de 2008, per tant 
tenim temps per debatre en calma la ubicació de l’escola i d’altres elements com poden ser 
l’escola de música, val a dir que aquest solar del Sant Esteve són 16.000 m2 i una escola de 
dues línies ocupa 8.000 m2, per tant temin molt terreny. 
El Sr. Jordi Roman,  regidor no adscrit, intervé per manifestar el seu vot en contra i demana 
també, la retirada del punt. 
En torn de replica pel PSC el Sr. Pepe González, diu que si el projecte és segregable, si 
l’escola bressol està bastant diferenciada del que són la resta dels equipaments, podem treure 
el tema del centre de recursos i la Regidoria del conjunt del projecte, i el que es portaria a 
votació seria el projecte d’escola bressol i demanar la subvenció. 
Val a dir que parlem d’un projecte bàsic i que té un caràcter provisional i inicial, en aquest cas 
es fa el projecte per demanar la subvenció. 
Malgrat haver-se retirat aquesta part de la proposta, fem referència al centre de recursos 
pedagògics que està en un local municipal, en tots els municipis està en locals municipals, és 
un servei que presta els municipis a la Generalitat perquè donin aquesta funció. Personalment 
m’agrada que Castellar sigui el cap d’aquest servei i que els afectats vinguin a buscar aquest 
servei a Castellar, per tant crec que és una cosa positiva, és veritat que el local actual s’està 
quedant petit, i s’haurà de buscar una alternativa, però si més no amb la retirada d’aquesta 
part tindrem més temps per parlar-ne amb més calma on l’ubicarem, amb quines condicions i 



dels serveis que ha de donar. 
Fent menció a la intervenció d’ERC, sabem que la idea que tenen és d’ubicar la 7a escola en el 
solar del Sant Esteve, l’equip de govern no la comparteix, és veritat que el solar té 16.000 m2, 
però la distribució actual dels edificis impossibiliten trobar mes de 4.000 o 5.000 m2. També la 
concentració d’alumnat és un valor afegit, per tant no és un bon lloc per fer-hi una escola, i ha 
el compromís per part dels Serveis Territorials de la Generalitat, que en un plac que no serà 
massa llar fer-hi un equipament esportiu o un gimnàs. Per últim la construcció de l’escola 
bressol en aquest lloc,  ajuda a consolidar un model que és el de distribuir per tot el municipi 
els centre educatius de tots els nivells, així doncs la zona gaudiria d’un Institut, Escoles de 
Primària i una escola Bressol. El finançament està previst en els pressupostos, i la subvenció 
cobrirà una part del cost. 
La Sra. Montse Gatell  per CiU,  demana aclariments de com quedarà finalment l’acord. 
El Sr. Alcalde comunica com serà el segon punt de l’acord. 
Continua la Sra. Montse Gatell, dient que malgrat el canvi d’acord, és necessari fer un  
expedient nou, i reiterem la petició de que es retiri tot l’acord. 
El Sr. Francesc Centeno per l’Altraveu diu que la retirada de la construcció de la Regidoria 
d’Ensenyament i el local de recursos pedagògics fa que el sentit de vot sigui a favor, i 
reconeixerem públicament si ens equivoquem amb aquesta votació.  
També el Sr. Jordi Permanyer per ERC intervé dient que cal valorar totes les opcions, som 
molt metres el que tenim i cal contemplar totes les opcions, a banda de tot això, la proposta 
que fa  l’equip de govern, crec que no es pot fer que és il�legal, en aquest Ple tenim una 
proposta que diu projecte bàsic i que està redactat d’escola bressol, de la Regidoria 
d’Ensenyament i local de recursos pedagògics, per és tant senzill  ara retirar-ne una part, el 
plànol és el que és, i és una única unitat, per tant això requereix un altre projecte bàsic i que 
torni a anar al Ple, per això demano la intervenció del Sr. Secretari per fer aclariments. 
El Sr. Secretari  diu que tant la Llei municipal com el ROM preveu que a les propostes s’hi 
puguin fer esmenes en el moment de presentar-les, així doncs si s’acordà fer una esmena és 
lògic que es pugui aprovar, amb les conseqüències que aquesta esmena comporta, si l’esmena 
comporta refer un projecte bàsic, s’haurà de refer. Les propostes, en certa forma fins que no 
s’aproven son susceptibles de ser modificades, un cop aprovades és  un acte administratiu, per 
la seva modificació s’ha d’utilitzar els processos de revisió dels acords administratius. 
Conseqüentment, si de viva veu es modifica la proposta, és aquesta la que s’ha de votar amb 
les conseqüències que comporti aquesta modificació. 
Intervé El Sr. Alcalde i per cloure el debat diu que si el grup de l’Altre veu són gent de 
paraula, la gent de l’equip de govern, també, això és un projecte bàsic, per tant i com s’ha 
comentat hi hauran diferents tràmits que hauran de passar pel Ple, durant aquests  tràmits, el 
projecte bàsic actual retallant i traient la ubicació d’aquest centre de recursos pedagògics i 
també de la Regidoria d’Educació, patiran i experimentaran una sèrie de canvis, i per tant 
esperem que durant aquest transcurs aquest projecte i en les properes votacions en el ple, 
sigui aprovar per la resta de grups polítics, després dels comentaris que s’han fet. Referent a 
la setena escola de primària, l’equip de govern està disposat a parlar, a negociar, a valorar, a 
explicar, però l’equip de govern també posa condicions i una de les condicions és que aquesta 
escola no té ni cap ni peus que es pugui construir en aquest equipament. De fet per tot aquest 
tema de la nova escola, aquest dijous hi ha prevista una reunió per tal de buscar i veure quina 
és la millor ubicació possible per aquest nou centre educatiu que Castellar necessita. 
És veritat que és una prioritat per part de l’equip de govern posar en marxa polítiques 
educatives i per tant la construcció d’escoles bressol com la millora d’equipaments educatius 
com potser el centre de recursos pedagògics, sempre seran prioritat més enllà també de quina 
sigui la situació econòmica de l’Ajuntament . 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor:        DOTZE (12) dels regidors del PSC i Altraveu   
                    Vots en contra :   SIS     (  9) dels regidors de CiU, ERC i regidor no adcrit    
                    Abstencions:       CAP     (  0)    
                     
 7.- PROPOSTA SOBRE FOMENT DE TRANSPORT PÚBLIC 



 
Presenta la proposta la Sra. Gemma Ubasart tot donant-ne lectura.   
El foment del transport públic ha de ser una de les prioritats de tota administració pública, 
L’autobús és l’únic mitjà de transport públic que tenim a Castellar que ens comunica amb els 
pobles de l’entorn. Ens permet anar directament a Sabadell, Sant Llorenç, a les urbanitzacions 
del municipi i a Barcelona (a la nit). La millor manera de promocionar-ne l’ús és fer que el 
transport públic sigui accessible, eficaç i eficient. 
El Pla Director de Mobilitat de la Regió Metropolitana contempla tota una sèrie de millores 
(moltes d’elles tenen a veure amb la informació) per introduir progressivament i amb l’ànim de 
millorar la xarxa de transport de superfície. Aquestes en un futur no molt llunyà seran de 
caràcter obligatori. Com a primer pas en aquest procés es contemplen una sèrie de mesures 
de fàcil aplicació que millorarien la qualitat del servei i que és d’urgència que s’implementin. 
ATÈS que tot i que s0ha millorat l’accessibilitat, encara existeixen autobusos que no estan 
adaptats, dificultant l’accés a persones amb mobilitat reduïda o cotxets. 
ATÈS que algunes marquesines que no estan il�luminades durant la nit, i algunes parades no 
tenen marquesines. 
ATÈS que l’autobús que fa el servei nocturn només té parada a la Plaça Calissó, fent que 
persones que viuen lluny del centre hagin de tornar a casa caminant. 
ATÈS que la informació dels serveis de transport és un element fonamental per als i les 
usuàries i que es constata una manca important d’aquesta, sobretot en les parades. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Que tots els autobusos públics que donin servei al municipi estiguin adaptats a la 
utilització de persones amb mobilitat reduïda. 
SEGON.- Que totes les parades tinguin marquesines i que aquestes estiguin il�luminades 
durant la nit de la manera més eficient i sostenible. 
TERCER.- Que l’autobús que fa el servei nocturn faci el mateix recorregut que els autobusos 
diürns, efectuant totes les parades. 
QUART.- Que totes les parades del trajecte disposin de diversos elements que orientin i 
facilitin el viatge, entre ells. 

- Horaris de tots els destins. 
- Telèfons d’atenció als passatgers 
- Plànols amb les parades, centres d’intercanvis, estacions, aparcaments de dissuasió 

(per exemple, caldria un plànol de Sabadell amb els recorreguts del bus i les estacions 
de tren). 

- Pantalles electròniques que informin el temps que  trigarà el proper vehicle o qualsevol 
altre informació en temps real que es consideri necessària . 

- Coordinar la informació amb els altres municipis on l’autobús hi fa servei directe per 
que la informació es complementi. 

- Informació pensada per a persones invidents o altres dificultats que es puguin tenir  
per accedir a aquesta.    

CINQUÈ.- La implementació de les mesures contemplades a l’apartat 1, 2, 3 i part de la 4 
(donar informació en paper i ales marquesines) es duran a terme en un termini de tres mesos. 
Les mesures que tenen a veure amb les pantalles electròniques es faran efectives durant els 
pròxims sis mesos. 
El punt CINQUÈ es retira. 
En torn d’intervencions pel PSC el Sr. Jordi Carcolé diu que en un general estan d’acord 
gairebé en tots els punts, i passa a fer un detall. Resumint: dels vehicles que cobreixen la línia 
del municipi dir que se n’ha adquirit un de nou i adaptat, així con també el vehicle de la línia 
C4, SARBUS ens ha comunicat que te demanar a fàbrica un nou vehicle, i mentre no arribi 
serà substituït per un vehicle adaptat i pel que fa als autobusos de la línia C1 que depenen de 
la Generalitat, tots són accessibles. Segons Sarbus amb la renovació que es va fent de la flota, 
tots els vehicles són adaptats. La instal�lació de marquesines s’ha anat fent gradualment 
prioritzant les parades que tenen més usuaris i les que estan situades en vies de més trànsit, i 
es té em conte a mesura que es fan reposicions d’anar-les il�luminant, també dir que en 
segons quins punts ens inviable la instal�lació de marquesines. Referent a l’augment de 



parades del bus nocturn, sempre sens ha dit que només s‘habilitaria una parada per municipis 
finals de línia, en el nostre cas a Cal Calisso.  
Pel que fa a la informació en les parades de les línies, dir que des de l’Ajuntament s’ha fet 
arribar un informe complert a SARBUS de l’estat de les parades, ara falta que l’empresa 
completi la informació que es dona, recorregut, horaris, telèfons, etc.. Un quan a la informació 
en pantalles electròniques (SAE), s’ha sol�licitat aquest tipus de servei per dues bandes. En 
resum la majoria de les mesures proposades s’estan realitzant o estan proposades, i en el cas 
de les actuacions que depenen de l’Ajuntament, estan subjectes a les disponibilitats 
pressupostàries, de manera que es van implementant gradualment destinant cada any una 
quantitat a realitzar-les, les millores referents a les línies interurbanes s’han de sol�licitar a la 
Generalitat de Catalunya. Com equip de Govern, malgrat assumir la majoria de les propostes, 
el que no poden fer és comprometren’s a realitzar-les en el termini que proposeu, així doncs 
estem d’acord amb les propostes de millora, però el que no podem assumir, i per tant si es 
manté aquest no podrem votar favorablement, perquè sabem que no les podríem realitzar, 
unes, perquè no depenen de nosaltres, i les altres perquè requereixen una consignació 
pressupostària i en el pressupost no estan contemplades. 
Per CiU la Sra. Montse Gatell  explica malgrat saber de la dificultat de dur a terme segons 
quin tipus de mesures i sobretot pel cost econòmic, donarem suport a la proposta pel sentit 
positiu i de millores en el transport públic. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer també es manifesten a favor de la proposta 
El regidor no adscrit Sr. Jordi Roman es manifesta en igual sentit, a favor de la proposta. 
En torn de replica la Sra. Gemma Ubasart diu que com a primer element podem entendre 
que els temps que hem marcat en el punt 5 de la proposta no siguin els que es necessiten, 
vostès com equip de govern teniu la informació necessària per saber quan aquestes mesures 
es poden implementar, per això us emplacem a fer una proposta on surtin els terminis que es 
puguin assumir. També diré que en la política el que no competeix incumbeix, i que és cert 
que moltes d’aquestes mesures no són competència de l’Ajuntament, però tenim procediments 
per presionar a l’Administració Autonomia per negociar i per fer complir convenis a les 
empreses privades. I torna a incidir sobre el tema donant alternatives. 
El Sr. Jordi Carcolé pel PSC, intervé tot repetint que la responsabilitat de millorar el servei de  
transport públic és de l’equip de govern i que hi ha aspectes que els podem aplicar 
directament i altres que no. 
Finalment intervé El Sr. Alcalde i diu que la nostra voluntat també és  la d’aprovar la proposta 
de resolució, tenim un fòrum creat que és la taula de mobilitat on podem explicar extensament 
cada un dels temes que es proposen en aquesta proposta. Però cal entendre que les accions 
que podem liderar si que podem fer-ne una planificació, però en les decisions que competeixen 
a altres Administracions, només podem insistir i fer pressió    
Pren la paraula la Sra. Gemma Ubasart per dir que es retiren els terminis del punt cinquè 
amb el compromís que la proposta sigui tractada amb la força que mereix. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
 15.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Inicia el torn per l’Altraveu la Sra. Gemma Ubasart, tot dient: 
“El passat mes de febrer el Ple de l’Ajuntament de Castellar del Vallès va aprovar per 
unanimitat una moció presentada per l’Altraveu que proposava l’adopció dels següents acords: 
PRIMER.- Iniciar el procediment necessari perquè sense dilacions els serveis tècnics 
municipals estudiïn possibles alternatives que donin una solució, el més immediata possible a 
la travessia de la carretera B-124, en els indrets d’ubicació de les esmentades parades de bus. 
SEGON.- Promoure en el termini més curt, l’execució de l’alternativa més idònia i viable”. 
El govern municipal ens ha informat que els responsables de la Generalitat de Catalunya que 
haurien de fer efectiu aquest acord del Ple no es mostren disposats a adoptar cap tipus de 
mesura en aquesta direcció. La col�locació d’un semàfor, diuen podria augmentar els 
problemes de congestió de la carretera. I altres opcions no es consideren viables. 
Des de l’Altraveu considerem: 
- Que com  va quedar pales en el Ple del mes de febrer, totes i tots som conscients de la 



perillositat de travessar la carretera per anar a agafar l’autobús a les dues darreres parades de 
la carretera B-124, direcció Sabadell i que donen servei als polígon industrial de Can carner i la 
Bruguera. 
- Que el dret a la seguretat i integritat de la persona ha d’estar per sobre de qualsevol altre 
consideració i que l’administració pública ha de prendre de forma prioritària les mesures 
pertinents per a garantir aquesta seguretat. 
- Que la vida de ningú no admet cap dilació en la presa de les mesures pertinents per a 
preservar-la 
- que la promoció de la utilització del transport públic és un dels objectius bàsics que hauríem 
d’aconseguir  
- per aquests motius volem preguntar al govern municipal quines mesures pensa dur a terme 
perquè aquest problema es solucioni de manera urgent tenint en compte la greu 
responsabilitat que pot recaure sobre el govern municipal en el cas que es produeixi algun 
accident 
- Com a suggerència apuntem la instal�lació d’un pont de ferro que suposa una inversió molt 
reduïda i que podria fer la funció necessària per resoldre el problema. 
El Sr. Alcalde diu que serà resposta en el proper Ple.  
Intervé el Sr. Francesc Centeno per l’Altraveu i diu, estem veiem com dia a dia es va 
deteriorant l’edifici del Casal d’Entitats al carrer Major. Hi ha encetades unes obres de reforma 
i condicionament que sembla no tenir fi i que manté inhabilitada des de fa molt de temps 
l’antiga sala de plens. És especialment lamentable l’estat en que es troben les pintures murals 
de l’esmentada sala, obres d4els artistes locals Gubern, Roca i Valls Areny.  
Des de l’Altraveu preguntem: Quines són les previsions que l’actual equip de govern té 
respecte les obres de l’antiga sala de plens i respecte la protecció i conservació de les pintures 
murals que s’hi trobem. 
El Sr. Aleix Canalis, pel PSC respon la pregunta i diu que encara no s’ha pres cap decisió 
sobre l’ús  futur d’aquest equipament. Pel que fa a les obres, ja des de l’any 2006 
l’Ajuntament era coneixedor de l’estat lamentable de la coberta de l’edifici, es van demanar 
pressupostos pel seu arranjament i que van ser desestimats per l’anterior equip de govern  
per la impossibilitat econòmica de fer front a les intervencions necessàries. Així doncs no s’hi 
ha  fet actuacions, i ara les obres que s’hi duen a terme són de consolidació i reconstrucció 
estructural de la coberta de fusta, de moment no està contemplat  fer més enllà del que és 
estrictament necessari. Per altra banda i sobre les pintures dir que estan protegides amb 
cartrons. Un cop es defineix l’ús final d’aquesta sala i es disposi dels efectius necessaris es 
prendran les mesures necessàries per tal de poder garantir la conservació d’aquestes pintures, 
així com la seva ubicació definitiva, ja que sembla ser que estan pintades sobre uns murals 
que poden ser movibles. 
Intervé el Sr. Alcalde per fer uns aclariment sobre la  primera proposta de l’Altraveu. 
Es el torn d’ERC i el Sr. Oriol Papell  demana:  
La Junta de Govern Local en data 29 d’octubre de 2007, va aprovar contractar al senyor Pedro 
Monagas Asensió com a consultor i assistència tècnica per a projectes d’innovació, per a 4 
mesos amb una retribució total de 10.000 €. 
En quina data ha finalitzat aquest contracte amb el senyor Monagas?. 
Té l’equip de govern la intenció de prorrogar el contracte amb aquest senyor?. 
Demanem un informe explicatiu de la tasca desenvolupada pel senyor Monagas durant aquest 
temps i una avaluació de la consecució dels objectius proposats. 
Respon el Sr. Alcalde  dient que la informació serà donada en el proper ple. 
També per RERC el Sr. Jordi Permanyer  pregunta: 
El Decret 84/2008, de 30 de gener de 2008, reconeix el règim de dedicació exclusiva a les 
regidores Pepa Martínez Rmero i Antònia Pérez Ballonga, amb els efectes econòmics i de 
cotització a la Seguretat Social des de l’1 de febrer de 2008. 
Quin és el sou brut anual des de l’1 de febrer de 2008 de cada una de les regidores abans 
esmentades? 
Si tenen les mateixes funcions que a l’inici de la legislatura, com és que s’ha ampliat la seva 
dedicació?. 
Respon el Sr. Oscar Lomas; pel PSC, dient que les retribucions anuals per aquestes dues 



Regidores són les aprovades en el passat ple de 29 de gener, per tant són les establertes en 
aquell moment  pels regidors amb dedicació exclusiva sense responsabilitat d’àrea, de 35.700 
€. Com be diu les funcions que tenen aquestes Regidores són les establertes en el Decret 
664/07, de 29 de juny de 2007, en quan a Educació són servei d’educació i polítiques 
d’infància, normalització lingüística, escoles pública, de música i d’adults, llars d’infants i 
ludoteca: Pel que fa a Cultura i Lleure, les funcions són activitats culturals i de lleure, arxius 
municipals i biblioteca, tot i això és facultat de l’Alcalde ampliar la  dedicació dels regidors a 
l’apreciar la necessitat de dedicar més temps personal directiu per tal implementar les 
polítiques dels àmbits. Alguns municipis ho cobreixen amb personal eventual, paro aquí s’ha 
decidit ampliar augmentar dedicació de personal polític. Per tant més que un augment de les 
funcions és un augment de  la intensitat requerida per desenvolupar les tasques que els hi van 
ser delegades. 
 
En torn de Suggeriments El Sr. Francesc Centeno plateja els següents: 
- més vigilància i control per part de la Policia Local de les curses de motos que darrerament 
sovintegen a la carretera de Sentmenat, al Passeig i al carrer Bassetes.           
- sabem de la insensibilitat d’alguns membres del seu govern davant de tot el que suposi 
participació i especialment la participació dels infants, aquests sabedors de la insensibilitat han 
traslladat la seva demanda a l’Altraveu, i és la col�locació d’un parell de porteries en l’espai del 
costat del torrent de la Plaça Catalunya.   
 - hi ha un cert clamor entre les entitats del municipi pel retard aquest any en la concessió de 
les subvencions, suggerim que s’agilitzi aquest tema i s’informi a totes les entitats del 
procediment i les condicions per sol�licitar les subvencions, així com la previsió de la seva 
concessió.   
- hem de comentar que hem quedat una mica decebuts, esperàvem que després de l’interès 
mostrat en el ple anterior sobre el tema de censos, ens ha sorprès que encara no s’hagi 
presentat cap  proposta, per això suggerim que en el proper ple es presenti una moció amb 
l’anunciat que considerin més convenient.  
La Sra. Gemma Ubasart també per l’Altraveu, intervé per fer un últim suggeriment. En les 
últimes setmanes han aparegut de nou pintades feixistes arreu del poble, així mateix en les 
últimes agressions ocorregudes a Sabadell, sembla ser que hi torna ha haver-hi gent de 
Castellar implicada, la realitzat sens torna a mostrar tossuda en voler fer evident un problema 
que no tenim solucionat, després de mesos d’aparent calma tornen a tenir expressions 
d’intolerància i xenofòbia. Tenim la impressió que amb l’arribada del nou govern no s’ha 
produït cap canvi en la política respecte  a la violència que de manera atàvica anem patint la 
ciutadania d’aquest municipi, protocol d’actuació que encara no sabem si existeixen o no, falta 
de plans específics de seguiment, tractament i valoració de la problemàtica feixista i un 
reguitzell de  compromisos que s’han adoptat en algun moment en el passat, pressionats per 
la realitat però que s’han quedat en un calaix de bons propòsits. Des de l’Altraveu ens 
agradaria saber si s’està treballant i com per donar resposta al problema. El PSC quan encara 
no governava va dir que d’aquest tema no en faria oposició, nosaltres si cal, si que en farem 
perquè deixar els esdeveniments a un atzar benevolent seria irresponsable i perquè creiem 
que des de la política municipal tenim encara molt camí a recórrer en aquest sentit, així doncs 
el nostre suggeriment és que aquesta qüestió sigui adoptada de manera prioritaria en la 
política municipal. 
Per part de CiU la Sra. Gemma Perich insisteix en el mal estat en que es troba la vorera del 
carrer de Caldes cantonada amb Bonavista, se’n va donar compte en el Ple passat i encara no 
s’ha arranjat. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC demana que es torni a instal�lar la portaria que es va treure 
a la plaça de la Miranda 
La Sra. Montse Gatell per CiU intervé per demanar informació sobre el seguiment dels 
compromisos de parlar amb els veïns dels carrers Montcada i Sala Boadella. 
  
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent les dotze de la nit, s’aixeca la sessió 
de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, amb 
el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 


